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Ledamöter  

Louise Lindström, rådets vice ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Lämnat återbud 

Carl Dahlberg, rådets ordförande,  FUB i Stockholm – För 

barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

I tjänsten närvarande 

Maria Cameron, avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

  

 

 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Monicka Zachari 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Monicka utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Tillgänglighet Tulegatan 13 

Avdelningschef Mari Cameron föredrog. Maria är 

administrativ chef och har ett övergripande 

ansvarig för bland annat lokaler. Maria 

presenterade förvaltningens åtgärdsplan. (Se 

bilaga 1.) Maria framhåller att kontraktet på 

Tulegatan 13 går ut i december 2017. Det är inte 

klart om kontraktet kommer förlängas. 

Förvaltningen undviker därför kostsamma 

investeringar. Rådet ger sitt gillande till den 

åtgärdslista som tagits fram och att mycket 

åtgärdats snabbt. 

 

Rådet betonar vikten av fullt fungerande entréer. 

Exempelvis kan en sensor känna av om någon 

befinner sig intill porten, så att denna inte slår 

igen på en person som inte hunnit passera.  

 

Förvaltningen håller på att se över den 

hörseltekniska utrustningen. Louise är gärna 

behjälplig när förvaltningen testar sådan 

utrustning. Monicka tipsar om att Tekniska 
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Nämndhuset har en välfungerande protabel 

hörselteknisk utrustning.  

 

Rådet uppmärksammar en illa placerad 

cykelparkering utanför porten Tulegatan 13. Rådet 

önskar att förvaltningen tar upp detta med 

fastighetsägaren, Fabege. 

 

En käpphållare beställ till receptionen.  

 

Funktionshindertoaletten saknar en rockkrok med 

lämplig höjd för personer i rullstol. Handtaget på 

dörren sitter väl lågt. Bra om förvaltningen 

kontrollerar standardhöjd. 

 

Rådet är gärna behjälpligt med att lämna 

synpunkter på utformningen av förvaltningens 

olika skyltar, när det är dags att byta ut dessa.  

 

Rådet ser föredragningen av denna punkt som ett 

gott exempel på en presentation med individuellt 

tillgängligt media. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 16 

juni 

Maria gick igenom punkterna inför nämndens 

sammanträde den 16 juni.  

 

Punkt 10: Revisionskontorets årsrapport. Rådet 

anser att rapporten är tydlig och bra, men noterar 

att rapporten åter väcker frågan om att 

funktionshinderområdet konstant, år från år, är 

underbudgeterat i förhållande till behoven.  

 

6. Bevakningslista 
Följande punkter förs till bevakningslistan. 

1. Rådet följer kontinuerligt hur 

funktionshinderområdet budgeterats i 

förhållande till de faktiska behoven – i 

verksamhetsplaner, tertialrapporter och 

verksamhetsberättelser. 
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2. Rådet önskar information om volymer 

avseende olika biståndsområden som 

ledsagning och färdtjänst.  

3. Olämpligt placerat cykelställ nära entrén på 

Tulegatan 13. Förvaltningen kontaktar 

fastighetsägaren Fabege angående detta.  

4. Dålig utmärkning och kontrastmarkering av 

gångvägar vid byggnationen i Hagastaden. 

Leila Massih återkommer angående detta.  

5. Presidiet är inbjudet till något av rådets 

sammanträden under hösten. Ej erhållit svar 

från presidiet. Rådet deltar gärna med sin 

kompetens i det fall nämnden kommer ha 

funktionshinder som ett tema vid något av 

sina sammanträden. 

6. Rådets folder är uppdaterad, men behöver 

justeras på vissa punkter.  

 

 

7. Skrivelse från medborgare 

Två medborgare har skrivit till rådet. De menar att 

tillgängligheten på Norrmalms gator blir allt mer 

begränsad. (Se bilaga 2.) Rådet delar deras 

synpunkter och ser det som angeläget att 

gaturummet hålls så öppet som möjligt så att alla 

har möjlighet att förflytta sig i staden utan risk för 

att skada sig på felaktigt utplacerade marschaller, 

lastpallar och reklamskyltar eller 

byggnadsställningar med obefintlig 

kontrastmarkering. För dessa frågor ansvarar 

trafiknämnden varför rådet vidarebefordrar brevet 

till denna nämnd.  

  

8. Extra sammanträde på Balder 

Enhetschef Charlotta Johansson har bjudit in rådet 

till Balder torsdag den 29 oktober kl. 15.00-16.00 

för information om socialtjänstens 

utförarverksamhet. Rådet tackar jag till denna 

inbjudan. 

 

9. Övriga frågor 

a) Louise, undrar om den iPad hon har för rådets 
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räkning kan användas även i andra 

funktionshinderrådssammanhang. Det är inget 

problem att använda padda i andra samanhang 

men förvaltningen står inte för service av 

”paddan” och dess program i annan utsträckning 

än vad som behövs för uppdraget i Norrmalms 

funktionshinderråd.  

 

b) På vilket sätt arbetar förvaltningen med FN-

konventionen och begreppet mänskliga rättigheter, 

undrar rådet. Maria svarar att stadens chefer gått i 

utbildning om mänskliga rättigheter. Det har även 

HR-personal gjort. Tillgänglighet och 

diskriminering är viktiga områden och kommer 

vara i fokus framöver. 2014 hade Norrmalms 

chefer en utbildning i kompetensbaserad 

rekrytering, bl.a. för att uppmärksamma fördomar. 

Viktigt med en tydlig kravprofil vilken beskriver 

vilka kvalifikationer som krävs för ett visst arbete. 

 

10. Möteslokalens och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Monicka behöver en i Pad med bättre kontrast än 

den som hon testat. Förvaltningen avser att höra 

med den upphandlade leverantören, Volvo, om 

vad de har att erbjuda. Även Louise har problem 

med sin ”padda”. Förhoppningsvis är det något 

tekniskt fel som går lätt att åtgärda. 

 

11. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet, tackade deltagarna 

och önskar trevlig sommar. Nästa möte är den 24 

augusti.  

 


